
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Tøyen skole 

 

Tirsdag 17. oktober 2023 kl. 17 

 

Til stede: Nina, FAU-leder, barn i 4. klasse, Sigurd, nestleder 6a, Ada, sosiallærer, Hilmar, rektor, Margret 7a, 

elevsrådleder, Celin 7b nestleder i elevrådet,Trine, 3 a, Per Anders 5 b, Magne 2 a, Hamza 3 c, Bushara 6 b,  

Camilla 4 b, Sigrid 7 a, Meliaha 1 c, Silje 3 b, Sindre 5 a, Magnar 3 C 

 

1. Godkjenne innkalling og referat: 

Godkjent. 

 

 

2. Skolemiljøutvalg 

• Skolemiljøutvalget er et omfattende årshjul,  

• Tar sikte på 4 til 6 møter i året 

• 2 fra elevene, 2 fra foreldrene, 1 ansatt, rektor.  

• Skape trivsel og god stemning.  

• Ønsker at elevrådet blir hørt,  

• Elevundersøkelsen snakket de om, følger den opp 

• Margret, elevrådsleder, søsken i 2 a og 5. klasse.  

• Celin, 7 b, nestleder elevrådet 

 

• Organisert elevrådet med representanter fra 2. til 7. klasse. 

• Førsteklasse velger representanter velger etter jul.  

• Vi får skolen til å bli miljøvennlig og hjelper barn som trenger det, sa Margret 

• Konkurranse blant klassene om å ha det ryddigste klasserommet.  

• Tar opp hva som er bedre eller dårligere i elevundersøkelsen fra tidligere.  

• FAU sjekker med sine klasser om vi får to representanter til å sitte i SMU, Bouchra meldte seg. 

 

3.  Rektors hjørne 

• Fredag var 7. klasse på besøk i fengslet,  

Elever ble intervjuet i Røverradioen,  

Fengselsdirektøren var veldig begeistret. 

 

• Samlinger:  

Vi har litt liten plass for å ha samlinger, så vi skal ha de på Gamle Munchmuseet og andre 

egnede steder.  

• Elevtallet holder seg stabilt og hadde fire færre elever enn i fjor.  

• Hatt flere klassesammenslåinger, både på nåværende andre, fjerde og femte trinn 

• Det har hatt vært en fin oppstart av skoleåret.  

• Foreldrene har fått beskjed om å levere barna i skoleporten, dette har hjulpet for lærerne 

ettersom elevene da har fokus på riktig sted.  
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• Kommet ny områdedirektør for noen få uker siden.  

• Kommer til å kjøpe inn mye bøker i år.  

• Usikker på om det kommer engelskbøker for de laveste trinnene, men rektor skal sjekke det.  

• For tredjetrinn så planla de skolehverdagen meget nøye, med hjelp fra Østbytunet som har 

guidet lærere i en traumesensitiv tilnærming, grunnet store utfordringer i fjor. Har også hatt 

noen utskiftninger i personalet.  

Hjelper til med livsstilsmestring, rektor har positive erfaringer og ser gode resultater av 

arbeidet. 

«God undervisning er det mest traumesensitive virkemiddel du kan få.» 

Ingen klager i det hele tatt for tredjeklasse etter dette. 

• Det har vært mye bråk med sammenslåingen av femteklasse i starten av skoleåret.  

Noen elever er blitt nektet adgang til kantinen,  

hver klasse er på 25 elever,  

rektor innrømmer at de ikke skulle vært nektet adgang til kantinen,  

rektor innrømmer at de skulle vært føre var på enkelte punkter. 

Utviklingen på femtetrinn er nå positiv og bedre livsmestring. Har også to nye lærere på 

trinnet. 

• Er det satt inn mer ressurser i femteklasse etter sammenslåingen enn planlagt?  

Nei, brukt det samme antallet som før.  

• Det er synkende elevtall i hele bydelen. 

Kommentar til levering i skoleporten: 

• Ønsker mer tid enn en dags varsel for at sånne tilpasninger.  

Rektor innrømmet at det var uheldig og at de skulle hatt mer tid til tilpasning.  

• Hvorfor skal de ikke få lov til å følge barna inn?  

Dette er jo en glimrende mulighet til å møte andre foreldre, innvendte en forelder. 

Rektor svarte at med mange foreldre i gangene så blir det et forstyrrende element for både 

lærerne og elevene. 

• Skolen stiller gjerne opp med lokaler for trinnfest m.m. så foreldre kan møtes. 

Har Østbytunet noe foreldreinformasjon eller arrangement? 

Rektor skal sjekke. 

• Fellessamlinger er ønskelig som eget punkt på neste møte.  

Skolebøker: 

• Veldig bra at det kjøpes inn. 

Skolemat, hva skjer med den etter skifte av byråd? 

• Ingenting, fordi det er bevilget av bydelen.  

Er det noe svinn på maten i kantinen? 

• Nei, veldig lite. Fordi maten lages på skolen så er det mulig å ha gjenbruk neste dag. Barna er 

veldig fornøyde.  

You Tube er tilgjengelig for alle fra 5. klasse, hva skal være tilgjengelig? 
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• Det er utfordring for flere foreldre at barna skal ha tilgang til YouTube med seg hjem.  

• Utdanningsetaten har bestemt at den skal være tilgjengelig for femteklasse, så her er det en 

dialog som gjør at vi kan begrense bruken. En app som gjør foreldrekontroll mulig er under 

utvikling. 

Musikktilbudet: 

• Vi bruker omtrent kr 1,1 millioner kroner på musikkmiljøet, og det er et veldig godt miljø. 

Tøyen orkester er en ressurs og en stolthet for skolen. 

 

4. Valg av leder, nestleder, kasserer og referent 

Kasserer:  

Sofie ønsker å fortsette.  

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

 

Referent:  

Foreslår at vi har ambulerende referent.  

Enstemmig vedtatt. 

 

Leder:  

Nina stiller til gjenvalg.  

Vedtak: Enstemmig valgt 

 

Nestleder:  

Sigurd, tar gjenvalg hvis ingen andre veldig gjerne vil ha vervet. 

Valgt ved akklamasjon:  

 

Hanne-Kristin stiller ikke til gjenvalg 

 

 

5. Den nye skolegården: 

• Ana Golub er arkitekt, tidligere FAU-medlem, tegnet og jobbet mye med forslaget. 

• Skal sende den fra byrådsavdelingen til byrådet innen utløpet av året.  

• Deretter er det behandling, befaring m.m. 

• Flere byrådsavdelinger er involvert i arbeidet, kan bli utfordrende for videre 

behandling, kan bli interessemotsetninger 

• En stor utfordring ved det nye forslaget er at det ikke er løst utfordringen med 

søppelkjøring og varelevering. 

• Til og med KIWI har klaget på at det blir vanskelig med det nye forslaget.  

• FAU kan minne det nye byrådet om at det ikke har skjedd noe på 10 år.  

• FAU skal stille i møter  

 

 

6. Eventuelt: 

• FAU er Foreldrenes Arbeidsutvalg har møter omtrent hver sjette uke.  

• Foreldrene skal sende henvendelser til leder og/eller nestleder om alt de ønsker å ta 

opp. 

• FAU skal sende hilsen til den polske skolen om at de ikke skal kjøre inn foran skolen. 
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7. Tøyenravn: 

• Dette har vært delegert til 6. og 7. klasse i det siste. 

• Koordineringen har vært tidvis utfordrende fordi foreldrene ikke har stilt opp. 

• Tidligere gikk man fredag og lørdag 20 til 23 

• Nå er det fredager 19 til 21.  

• Skaper mye trivsel, god stemning og bare positive tilbakemeldinger i samfunnet når vi 

går ute.  

• Bydelsmødrene vil gjerne være med å gå Tøyenravn.  

• Mulig at man endrer på tidspunktet, men hver gruppe kan selv bestemme at de vil gå 

f.eks. klokken 20 til 23 eller 20 til 22. 

• Kan rekruttere hvem som helst, det må ikke bare være foreldre. 

FAU ber rektor sende ut skolemelding om dette. 

 

 

8. Datasikkerhet og kurs med Nettpatruljen: 

Forslag til kurs og kursholder.  

• Ønsker at Nettpatruljen inviteres hit og snakker med foreldrene om nettvett.  

Vedtak: Støttes enstemmig. 

• Oppfordrer alle til at barna ikke skal bruke sosiale medier før de er gamle nok, det vil si 

13 år. 

Ta det helst opp på foreldremøte og la læreren også snakke om det i klassen.  

Vedtak: Enstemmig vedtatt.  

• Skolen må være i stand til å fortelle hva de kan blokkere av apper. 

• Ønsker at skolen bruker kun tjenester som er reklamefritt.  

 

 

9. 17. maikomite: 

• Tredjeklasse som arrangerer og koordinerer. 

• Anbefaler om å organisere og starte planleggingen allerede nå.  

 

 

10. Runde rundt bordet! 

• Det ble holdt en informasjonsrunde blant alle FAU-representantene om relevante saker 

for deres klasse. 


